
Minnesanteckningar från seminariet om gestaltningspolicyn den 28 november 2013. 
Kort sammanfattning av de synpunkter som togs upp av de olika nämnderna

Processen 

 Medborgarna bör lockas in på arenan i ett tidigt skede både vad gäller policyn 
och beträffande detaljplaner

 Nämnderna behöver komma in tidigt i planeringsprocessen 
 Planprocessen bör ses över. Nämnderna borde få en återkoppling, hur vet vi 

vad som utförs och byggs? Stämmer detta med planerna? 
 Viktigt att kommunen är en förebild
 Viktigt att detta arbete fortsätter
 Hur involveras medborgarna? Borde de vara inbjudna till denna typ av möten?
 Ta in barn och ungdomars synpunkter, jobba med skolan
 Återkoppling om processen till nämnderna

Trafik, ljus, detaljer m m

 Policyn måste ta upp frågor som trafik, parkering, tillgänglighet och struktur 
 Viktigt att vägarna ”gestaltas”. De ska passas in i terräng och miljö
 Detaljer såsom soptunnor, anordningar för matavfall m m är viktiga att 

studera
 Ljussättningen är viktig
 Konstverk kan användas för lek m m 
 Energi- och klimatanpassningen bör behandlas i policyn
 Handikappanpassning ska vara en självklarhet och utformningen ska vara 

inbjudande 

Bebyggelsen

 Byggnadsnämnden borde ha mer fullödiga riktlinjer
 Variationen i byggandet är viktig
 Naturmaterial bör förespråkas
 Funktionalitet är viktigt (kanske ett mål?)
 Miljöval i byggandet är viktigt

Målen och policyn 

 Vad betyder målet att vara modern och nyskapande? Vad och var ska det vara 
modern och nyskapande, där sammanhanget tillåter?

 Ett viktigt mål är att möten mellan människor underlättas, kanske borde 
ändras/kompletteras med att platsen inbjuder till möten

 Värdeorden borde vara mer konkreta
 Ta in barn- och ungdomsperspektivet i policyn


